
Minnesanteckningar från styrelsemöte i Villaägarföreningen Dungen den 20 september 2010 

Närvarande: Göran Lidgren, Zeljko Maksic, Lotta Stjernberg, Kristina Holmgren och Ingegerd 
Odelberg Turesson 

Meddelat förhinder: Nathan Gothelf  

1. Uppföljning föregående protokoll. 
a. Diskuterades än en gång hur få till en trevligare ton på stämmorna men inga 

konkreta förslag kom fram. 
b. Diskuterades olika förslag för att underlätta rekryteringen av ledamöter till 

styrelsearbetet. Bl.a. diskuterades ett rullande tvingande schema samt ett förslag 
att dela in Dungens hus i t.ex. fem delar (långa längan 3 delar) som var och en 
ansvarar för att skaka fram en ledamot från sin del. Något konkret förslag att föra 
fram på stämman kom inte fram. 

c. Det är ingen större skillnad i kostnader för olika storlekar på containerns men 
däremot kan det blir rejält dyrt om vi slänger fel saker i containern. 
 

2. Ekonomirapport 
Det har varit stora problem med att få in årsavgifterna och i mitten av augusti hade 
endast 16st hushåll betalat den första delbetalningen. Ännu färre har betalat in de andra 
delbetalningen.  Zeljko har skickat flera påminnelser och fortsätter att jaga in avgifterna. 
En möjlig slutsats av detta är att inte dela upp betalningen på två gånger och att 
snabbare komma ut med påminnelser. 

Garage-elen  har utdebiterats per hushåll men efter påpekande från Arne Lindqvist om 
att ett för lågt timpris tillämpats behöver utdebiteringen göras om. Zeljko ordnar detta. 

3. Föreslogs att ha höststämman den 28 oktober. Göran bokar lokal och tar fram förslag på 
dagordning. 
 

4. Förslogs att ha höststädningen den 13 november. Zeljko bokar containern och Göran 
köper plastsäckar samt skickar ut städschemat. 
 

5. Snöröjningen 
Harald och Jacob har förhandlat med trädgårdsfixarna och vi får ett något bättre timpris 
mot att Trädgårdsfixarna får i uppdrag att ploga även trottoaren framför långa längan. 

 
 
Vid protokollet, Göran 
 


